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Odgovori
Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta, podana na 2. seji

1. Ana Černe:
Pri točki Kadrovske zadeve je podala pobudo, da bi se kandidati za imenovanje na pomembne funkcije 
zavodov, ki jih je ustanovila Mestna občina Kranj, predstavili na seji mestnega sveta.

Dr Neven Polajnar:
Kot predsednik sveta zavoda je bil ves čas izbora prisoten in je povedal, da je potekal zapleten proces. Vse 
dileme je razrešil svet zavoda, ki je bil Imenovan s strani ustanoviteljice Mestne občine Kranj.

Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje, je predlagal, da bi izbrani 
kandidat na kakšni od naslednjih točk predstavil svojo vizijo dela za mandatno obdobje in bo ta pobuda 
upoštevana.

ODGOVOR: Na eno izmed naslednjih sej Mestnega sveta Mestne občine Kranj se uvrsti točka: Predstavitev 
Zavoda za šport Kranj in povabi Tadeja Peranoviča, novoimenovanega direktorja Zavoda za šport Kranj.
Odgovor pripravil Kabinet župana.

2. Dr. Andreja Valič Zver:
Tržnica je kranjski zaščitni znak in kljub idejam je ostala na mestu, kjer ob sobotah dopoldne oživlja kranjsko 
mestno jedro. Vprašala je, ali kdo razmišlja in ali so sposobni v naslednjih letih skupaj z Zavodom za turizem 
in kulturo, razmišljati širše in sicer o oživitvi vsakoletnega gorenjskega sejma, ki je potekal okrog 15. avgusta 
(500letna kranjska tradicija).

ODGOVOR: O ponovni obuditvi Gorenjskega sejma ne razmišljamo. Seveda je nastala velika škoda, ko se je 
Gorenjski sejem v Kranju končal, saj je bila sejemska dejavnost v Kranju tradicionalna in razvita. Sejmi na takšen 
in drugačen način v Kranju še potekajo. Skupaj z Zavodom za turizem in kulturo Kranj si močno želimo nadgraditi 
tržnice v mestnem jedru tudi z določenimi začasnimi, dodatnimi vsebinami.
Za Gorenjski sejem pa bi rabili novo infrastrukturo, ki bi to dopuščala, ter zasebnega upravljalca te infrastrukture, 
ki bi imel interes po razvijanju sejemske dejavnosti. Zavod za turizem in kulturo Kranj bi lahko pri tem sodeloval 
kot podporni servis, in ne kot organizator takšnega sejma. V PPC Gorenjski sejem je bilo nekaj zaposlenih, ki so 
se vse leto več ali manj ukvarjali z organizacijo in izvedbo tega dogodka.
Odgovor pripravil Urad za gospodarske dejavnosti in promet.

3. Bojan Homan:
Izpostavil je težavo vstopa svetnikov, ki prihajajo na seje komisij in mestnega sveta. Predlagal je, da se novim 
svetnikom zagotovi kartica za vstop v trakt B.
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Janez Čeme, podžupan Mestne občine Kranj, je povedal, da je možno dobiti kartico za notranja vrata, se pravi 
med upravno enoto in med steklena vrata v traktu B. Ni pa možno dobiti za zunanja vrata, iz varnostnega vidika, 
ker potem bi lahko svetniki tudi ob nedeljah ali pa ponoči vstopali v občino. Občina bo poskrbela, da bodo vsi 
vhodi oziroma glavni vhod občine za svetnike odprt, ko so seje komisij in mestnega sveta.

ODGOVOR: Svetniki iz prejšnjega mandata že imajo kartico za dostop. Novoizvoljenim svetnikom se bodo 
razdelile kartice na 3. sejo Mestnega sveta Mestne občine Kranj, dne 15. 3.2023.
Odgovor pripravil Kabinet župana.

4. Nina Šmid:
- Opozorila je na problem kanalizacijskega omrežja v Stražišču. Namreč živi na območju Trojarjeve in Šempetrske 
ulice v Stražišču, kjer imajo že vrsto let ob večjih nalivih probleme z vdorom fekalnih voda v kletne prostore. Ob 
zadnjem večjem nalivu so kot že mnogokrat angažirali tudi že gasilce. Večina občanov na tem območju že vrsto 
let aktivno opozarja na problem, katerega sanacija traja že zelo dolgo. Naša prizadevanja podpira tudi in 
pozdravlja predsednik krajevne skupnosti Stražišče, gospod Šprajc. Zanima jo, ali se zadeva rešuje? V kakšni fazi 
reševanja je in če se ne rešuje, zakaj ne? Prosila je za odgovor, v primeru, da to ni možno, želim natančen opis 
odgovora.

ODGOVOR: Mestna občina Kranj se že večkrat sistematično lotila reševati opisano problematiko. V letu 2010 je 
bila izdelana študija »Obnova kanalizacije za odvod komunalnih odpadnih voda v Stražišču«, v letu 2012 pa 
»Študija ureditve poplavnih razmer na potencialno zazidljivih površinah v mestni občini Kranj (s poudarkom na 
območju Stražišče -  Zg. Bitnje)«. Skladno z navedeno študijo je že zgrajen zadrževalnik Bantale in urejen potok 
Trenča do Stražišča, zgrajena je tudi že meteorna kanalizacija na Hafnarjevi in Križnarjevi ulici.

Zavedamo se, da imajo posamezni objekti v Stražišču, v času povečanih padavinah, velike probleme z zatekanjem 
vode v kletne prostore. Namreč obstoječa kanalizacija na območju Stražišča je mešana, stara vsaj 30 do 40 let, 
grajena iz betonskih cevi in na določenih mestih močno poddimenzionirana. Nekaj je tudi kritičnih točk, kjer 
zaradi neugodne smeri kanalov voda ne odteka kljub teoretično dovolj veliki cevi. Dodatno je treba povedati, da 
se objekti nahajajo na nekdaj močvirnem zemljišču in voda v klet vdira tudi skozi ostale oslabitve konstrukcije 
(števce za vodo, preboje za plin, prezračevalnike, razpoke v splošnem netesnih betonih ...). Tako je neustrezna 
kanalizacija samo eden od vzrokov za zatekanje vode v kleti, enako velik problem so tudi netesne stene kletnih 
prostorov.

Za uspešno nadaljevanje urejanja Stražišča bi bila potrebna generalna prenova celotnega koncepta 
kanalizacijskega sistema, s poudarkom na ločevanju fekalne in meteorne vode. Generalna prenova pomeni 
sanacija celotne kanalizacijske infrastrukture v Stražišču s predvideno fazno gradnjo, kjer bi prva faza obravnavala 
izgradnjo glavnega primarnega odvodnika od konca Stražišča do železniške postaje in naprej do parkirišča pred 
Iskro. Naslednje faze bi si sledile od spodaj navzgor skozi celotno Stražišče. V kolikor se urejanje kanalizacijske 
infrastrukture na prične z glavnim odvodnikom, bi potencialne realizacije urejanja posameznih ulic pomenile 
odvod vode iz enega območja na drugo območje.

Ocenjujemo, da bi predviden plan prenove kanalizacijskega sistema z ločevanjem meteorne in fekalne 
kanalizacije, z izgradnjo primarnega odvodnika in urejanjem posameznih ulic, predstavljal investicijo v višini 
8.000.000 EUR, kjer bi sočasno z izgradnjo kanalizacije obnovili tudi vodovodno omrežje. Investicija je v planu do 
leta 2030 vendar je točno čarovnico težko napovedati vse dokler v proračunu nimamo zagotovljenih sredstev in 
predvidenega mehanizma sofinanciranja.

Odgovor pripravil Urad za gospodarske dejavnosti in promet.
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5. Sonja Mašič:
- Glede medobčinskega inšpektorata je povedala, da v preteklosti kljub dopisom niso odgovarjali in kljub 
reakcijam na terenu niso reagirali. Vozila, ki so neregistrirana, stojijo na parkiriščih, neopaženo, vozila, ki so 
predolga za bokse, stojijo tam že mesece. Eno bo že dočakalo že celo nosečnost, devet mesecev pa še vedno ni 
odstranjeno, s tem da ima zadnji del na pohodni površini za invalide in ostale pešce pa to nikogar ne moti, ker se 
vozijo mimo. Prosila je, da se stvari uredijo.

ODGOVOR: Medobčinsko redarstvo opravlja redni nadzor nad stanjem prometa tako v starem mestnem jedru 
Kranja, kot v naseljih (Planina, Šorlijevo naselje, itd.). Prav tako se redarji dnevno odzovejo na prejete prijave in 
ukrepajo v skladu s pristojnostmi. Prosimo, če vaše navedbe konkretizirate, da bomo lahko izvedli ustrezen 
nadzor nad omenjenimi kršitvami, ki jih omenjate v svetniškem vprašanju. Kršitev zakonodaje lahko prijavite na 
Medobčinsko redarstvo, telefonska številka: 04/23 73 197 ali pa na elektronski naslov:
medobčinsko.redarstvo@kranj.si.
Odgovor pripravilo Medobčinsko redarstvo Kranj.
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